



*Bismillahirrahmanirrahim*

*“Orang-orang yang berdosa, nanti akan ditimpa kehinaan di sisi Allah dan seksa yang keras disebabkan mereka selalu membuat tipu daya” [TMQ al-An’am (6):124]*

## **ATAS PERINTAH KERRY DAN FORD, COALITION TENGGELAM SEPENUHNYA MENGIKUTI KETUANYA KE JENAYAH GENEVA**

Pemimpin *Coalition*, Al-Jarba, mengumumkan kelulusan pada malam Sabtu 18/01/2014, bahawa *Coalition* akan menghadiri persidangan Geneva II sebagaimana yang diarahkan oleh Kerry dan Ford; membelakangkan semua keputusan yang telah diumumkan oleh *Coalition* sebelum ini bahawa mereka tidak akan berunding dengan rejim Bashar dan juga membelakangkan peraturan *Coalition* sendiri yang memerlukan kelulusan dua pertiga daripada 121 ahli-ahlinya. Ia sudah lupa semua itu atau sebenarnya buat-buat lupa, disebabkan tekanan daripada tuan mereka. Lalu mereka mengumumkan kelulusan dengan bilangan undi sebanyak 58 ahli dan bukannya 81. Mana mungkin *Coalition* yang tidak lebih daripada hamba itu, menolak perintah Amerika, sekecil mana sekalipun perintah itu, kerana *Coalition* itu adalah buatan Amerika. Jadi mana mungkin mereka melanggar perintah penciptanya?!

Pemimpin *Coalition* menyatakan bahawa mereka tidak menyerahkan harga diri mereka, padahal sudah tidak ada sedikit pun harga diri lagi yang tersisa daripada mereka! Justeru, keengganan mereka (selama ini) untuk berunding dengan rejim Bashar hanyalah lakonan semata-mata. Selain itu, misi mereka untuk berunding dengan jaminan kematian Bashar, jaminan ini telah tenggelam dan dilupakan! Hakikatnya tidak wujud jaminan dan tidak wujud harga diri, tetapi yang ada hanyalah sikap tunduk dan menyerah diri kepada Amerika dan sekutunya, demi mencari ketetapan baru bagi kesinambungan pengaruh Amerika. Segalanya adalah mengenai Bashar baru bagi menggantikan Bashar lama! Sesungguhnya *Coalition* ini telah mengkhianati Allah dan RasulNya serta orang-orang Mukmin, sejak awal penubuhannya lagi.

Pemimpin *Coalition* itu sebenarnya menyeru ke arah matlamat yang sama sebagaimana yang dilalui oleh rejim Basyar, yakni sebuah republik demokratik sekular dan mengiktiraf kesetiaan yang sama kepada Amerika seperti yang diiktiraf oleh rejim Basyar...Ramai yang dikelabui mata mereka pada awal kemunculan *Coalition*, kini cahaya sudah mula kelihatan dalam kabus yang tebal. Realiti sebenar *Coalition* sudah terdedah di mata orang buta sekalipun, setelah *Coalition* memijak-mijak semua darah yang telah tertumpah dan pengorbanan yang telah dilakukan. Inilah wajah sebenar *Coalition*, yang bersetuju untuk berunding dengan rejim diktator untuk berkongsi pemerintahan di atas tumpahan darah kaum Muslimin Syam, di atas kemusnahan rumah-rumah, di atas kemusnahan kehidupan manusia, pokok-pokok dan batu-batuan oleh peluru berpandu rejim, segala jenis bom dan senjata kimia dan di atas segala pembakaran, rompakan dan pemerkosaan...

Wahai Muslim yang ikhlas di tanah Syam...Wahai mereka yang telah ditumpahkan darahnya, dan diserang kehormatannya, harta dan rumahnya...!

Sesungguhnya *Coalition* telah menikam kalian dari belakang dan depan. Ia tidak menyembunyikan pengkhianatannya sedikit pun, malah menyangkannya secara terbuka...Ia tidak menutup auratnya dengan sedikit pakaian pun, malah ia sudah hilang perasaan malu dan kesopanannya. Wajahnya dicarai dengan jenayah dan terlihat jelas seperti matahari di siang hari, sehingga karakter mereka menjadi petunjuk kepada jenayah mereka. Sebagaimana firman Allah SWT,

*“Orang-orang yang berdosa dikenal dengan tanda-tandanya, lalu dipegang ubun-ubun dan kaki mereka” [TMQ ar-Rahman (55):41].*

Jadi, ikatlah tangan-tangan *Coalition* untuk menghentikan mereka. Buanglah mereka sebagaimana kalian membuang biji dari buah yang sudah dimakan. Jangan biarkan mereka melalui atau menempati tanah Syam, pusat Darul Islam. Isytiharkanlah ia dengan lantang, sebagaimana kalian memulainya dengan pengisytiharan *hiya lillah hiya lillah* (“perjuangan ini adalah untuk Allah, perjuangan ini adalah untuk Allah”)...Ketahuilah bahawa Persidangan Geneva I dan II adalah perangkap; Amerika telah menjalin tali untuk diikuti oleh kuasa-kuasa yang campur tangan dalam hal ini yang dibuat oleh Amerika untuk memastikan kesetiaan kepada sistem baru ini, sepertimana kesetiaan kepada sistem yang sedia ada...Maka potonglah tali ini dan halanglah campur tangan antarabangsa yang dibuat Amerika.

### **SEMINAR TERBUKA**

**“SIAPAKAH AHLU SUNNAH WAL JAMAAH YANG SEBENAR?”**

Tarikh: 23 Februari 2014 (Ahad)

Tempat: Grand Ballroom, Hotel Sandakan, Block 83, Town Centre, 4th Avenue, Sandakan, Sabah

Masa: 8.00 pagi - 12.00 tghari

Ahli Panel: 1) Ust Abdul Hakim Othman  
2) Ust Umar Hussein  
3) Ust Shahril Anwar

[Anjuran: Khilafah Centre dengan kerjasama HTM]

= Masuk Percuma, Muslimin & Muslimat Dijemput Hadir =

la bertentangan dengan jatidiri kalian yang sebenar. Janganlah tunduk dan setia kepada Amerika dan ejen-ejennya kerana tidak ada seorang pun yang bersahabat dengan Amerika kecuali mereka adalah para pengkhianat dan pelupa daratan, yang menjual akhirat untuk keuntungan duniawi yang sedikit. Apa yang diperolehinya hanyalah duri dan ia akan ditimpa oleh apa yang menimpa sekutunya itu iaitu kehinaan dalam kehidupan dunia dan azab di Akhirat.

*“Dan sesungguhnya seksaan Akhirat lebih menghinakan sedang mereka tidak diberi pertolongan”* [TMQ Fussilat (41):16].

Wahai Muslim yang ikhlas di tanah Syam...Wahai mereka yang telah diserang darahnya, kehormatannya, harta dan rumahnya...!

Kalian telah berjuang menentang kezaliman selama tiga tahun yang penuh diliputi dengan asap konspirasi; di peringkat antarabangsa dari Amerika dan sekutunya; di peringkat serantau dari orang-orang Arab dan bukan Arab yang mengikuti konspirasi antarabangsa sejengkal demi sejengkal. Malah mereka yang telah meninggikan suara mereka, baik di kalangan Arab mahupun bukan, yang melaung untuk membantu kalian, laungan mereka itu hanyalah bunyi tanpa aksi. Walau bagaimanapun, kalian tetap teguh dan sabar dan kalian memenuhi langit Syam dengan laungan “Takbir” kalian. Kalian juga telah dihujani dengan semua bentuk kezaliman daripada sang rejim, namun kalian telah berjaya mencederakan musuh tanpa ia melemahkan keazaman kalian mahupun melembutkan perjalanan kalian sedikit pun...

Sungguh berani *Coalition* yang tidak mepedulikan ikatan persaudaraan dan perlindungan sesama orang-orang yang beriman itu, mengisytiharkan rundingan dengan rejim diktator untuk berkongsi kuasa dengannya, seolah-olah tiada apa yang telah berlaku di Syam?! Kalian, wahai warga Syam, sesungguhnya mampu untuk menggagalkan konspirasi Amerika dan sekutunya dan menekan Persidangan Geneva dan *Coalition* itu...kerana dalaman kalian amat teguh dan sabar dan kalian adalah kayu ukur...kalian adalah sumber kekuatan Syam. *Coalition* yang bertaraf “hotel berbintang” itu, tidak kira berapa besar pengkhianatan dan jenayah mereka, tidak boleh berbuat apa-apa jika kalian berdiri teguh di depannya dengan haq dan ikhlas kepada Allah serta amanah kepada Rasulullah SAW; jika inilah yang kalian lakukan, maka sudah pasti *Coalition* itu akan tunduk terhina dan keletihan...

Malangnya, *Coalition* itu telah berjaya menembusi beberapa kedudukan kalian dan lebih buruk sekiranya ia berjaya menembusi kedudukan beberapa kumpulan, mempengaruhi dan menjadikan mereka bersandar kepadanya, condong terhadapnya dalam mencari ejen baru bagi menggantikan ejen sedia ada. Jika demikian halnya, kumpulan ini akan dilaknat oleh darah-darah yang telah mengalir dan akan ditolak oleh pengorbanan-pengorbanan yang telah dibuat. Kumpulan ini dan orang-orang yang mengikuti mereka, yang diheret oleh *Coalition* itu, akan menjadi seperti apa diterangkan oleh Allah SWT,

*“...seperti seorang perempuan yang menguraikan benangnya yang sudah dipintal dengan kuat...”* [TMQ an-Nahl (16):92].

...mereka akan kehilangan dunia ini dan juga Akhirat dan itulah kerugian yang nyata.

Wahai Muslim yang ikhlas di tanah Syam...Wahai mereka yang telah diserang darahnya, kehormatannya, harta dan rumahnya...!

Sesungguhnya ketua itu tidak akan berbohong kepada pengikutnya dan Hizbut Tahrir berpaling ke arah kalian, memberikan khabar ancaman dan khabar gembira kepada kalian.

Hizbut Tahrir memberikan khabar ancaman kepada kalian daripada terjatuh ke dalam api Geneva. Ini kerana, rundingan *Coalition* dengan rejim hanyalah mengikut laluan yang sudah dirancang yang mana ia tidak akan keluar dari laluan tersebut. Ia adalah bagi melahirkan seorang diktator baru yang tidak berbeza daripada diktator sebelumnya kecuali namanya dan raut wajahnya sahaja. Jadi, Amerika boleh secara bebas, masuk dan berkeliaran di dalam dan di sekitar Syam sebagaimana ia bebas memasuki dan berkeliaran sebelumnya. Kemudian, kesusahan dan kesengsaraan akan membelit leher kalian sekali lagi dan kalian akan menyesal tetapi ia sudah terlambat.

Janganlah hendaknya ada seorang pun di antara kalian yang berkata, saya hanya bertanggungjawab terhadap diri saya sendiri, dosa dan kemusnahan hanya akan menimpa orang-orang yang ke Geneva sahaja...janganlah berkata demikian, kerana jika kejahatan menimpa orang yang tidak berusaha menghentikannya dan merubahnya, maka azab akan menimpa kesemuanya...sebagaimana telah diriwayatkan oleh Abu Daud dalam Sunannya, dari Abu Bakr ra, bahawa dia berkata, selepas memuja-muji Allah,

*“Wahai manusia...Aku mendengar Rasulullah SAW bersabda, “Tidaklah maksiat dilakukan dalam suatu kaum, tetapi mereka tidak merubahnya padahal mereka mampu merubahnya kecuali Allah akan meratakan azab kepada mereka”.*

Oleh yang demikian, jagalah diri kalian dari azab seksa...

Hizbut Tahrir menyampaikan khabar gembira buat kalian bahawa jika kalian ikhlas kepada Allah SWT dan membenarkan RasulNya serta teguh di dalam perkataan dan perbuatan kalian di dalam mengikuti hukum Allah, dengan menegakkan Khilafah Rasyidah, serta ikhlas berusaha menghapuskan pengaruh Amerika beserta ejen-ejennya, dari akarnya...Maka Allah pasti menolong kalian dan Dia akan membinasakan musuh-musuh kalian.

*“Dan Kami selalu berkewajipan menolong orang-orang beriman”* [TMQ ar-Rum (30):47].

Dan perkataan siapakah yang lebih benar daripada Allah?

*“Sesungguhnya pada yang demikian itu benar-benar terdapat peringatan bagi orang-orang yang mempunyai hati atau yang menggunakan pendengarannya, sedang dia menyaksikannya”* [TMQ Qaaf (50):37].

#### **Hizbut Tahrir**

18 Rabiul Awal 1435H

19 Januari 2014M

[Terjemahan nasyrah dari Hizbut Tahrir Pusat yang disebarkan ke seluruh dunia amnya dan ke Syam khususnya].